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Abstract (en)
[origin: US2014338696A1] The invention relates to a process for dissolving a chromium, iron, nickel, zinc and radionuclides containing oxide layer, in
particular for breaking down oxide layers deposited on inner surfaces of systems and components of a nuclear power plant, by means of an aqueous
decontamination solution containing methanesulfonic acid, which flows in a loop, wherein in regular intervals small amounts of permanganic acid are
added, and following reaction of the permanganic acid a second loop is added on in bypass and the dissolved cations and anions are removed by
ion-exchange resins from the decontamination solution.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Verfahren zum Abbau einer Chrom, Eisen, Nickel, Zink und Radionuklide enthaltenden Oxidschicht,
insbesondere zum Abbau von auf Innenflächen von Systemen und Komponenten eines Kernkraftwerks abgeschiedenen Oxidschichten, mittels
einer Methansulfonsäure enthaltenden wässrigen Dekontaminationslösung, die in einem Kreislauf strömt, wobei in regelmäßigen Abständen
Permangansäure in einer geringen Menge zudosiert wird und nach Abreaktion der Permangansäure ein zweiter Kreislauf im Bypass zugeschaltet
wird und die gelösten Kationen und Anionen mittels Ionenaustauscherharzen aus der Dekontaminationslösung entfernt werden.
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